

**GÉRALD TREMBLAY,
MAYOR OF MONTREAL, CANADA**



“Biodiversity is the future of humanity. The rapid loss of biodiversity poses an environmental challenge of a global nature as serious as climate change. This message needs to be conveyed to stakeholders, United Nations agencies, national Governments, local authorities, development agencies, private sector partners, non-governmental organizations, knowledge and research institutions, and multilateral organizations, through one united voice. All citizens of the world must be empowered to translate this responsibility and obligation in their daily life as the priority of priorities.”

« La biodiversité représente le futur de l'humanité. La perte rapide de biodiversité constitue un défi environnemental d'envergure mondiale, aussi sérieux que le changement climatique. Ce message doit être transmis aux parties

prenantes, agences des Nations Unies, gouvernements nationaux, autorités locales, agences de développement, partenaires du secteur privé, organisations non-gouvernementales, institutions du savoir et de la recherche, ainsi qu'aux organisations multilatérales, à travers une seule voix unie. Tous les citoyens du monde doivent être habilités à traduire cette responsabilité et obligation dans leur vie quotidienne en tant que la priorité de toutes les priorités. »

THE CITY OF MONTREAL, CANADA

